
    

  

Aan het College van Burgemeester en Wethouders  

 

Hoofddorp, 17 mei 2025 , 

 

Betreft: Schriftelijke vragen overeenkomstig artikel 32 van het RvO Verkeerssituatie Avantis/ 
Rietland colleges / Lincolnpark 

 

Geacht College, 

Onze fractie werd door inwoners gewezen op een onwenselijke verkeerssituatie bij de nieuwe 
Avantis en Rietland colleges aan de Joh. Enschedelaan te Hoofddorp. 

Sinds enige tijd is het schoolgebouw geopend voor leerlingen, een aanpalende sporthal is nog 
in aanbouw. Buslijnen 343 en 162 rijden er in de spits tot 4 keer per uur en hebben haltes aan de 
Hoofdweg Oostzijde. Echter, voor leerlingen die vanuit de richting Nieuw-Vennep uitstappen 
aan de Hoofdweg Oostzijde bij halte De President, is er (nog) geen zebrapad over de Johan 
Enschedelaan. Onze fractie gaat er vanuit dat hierin wel voorzien is, maar vraagt zich af waarom 
dit nog niet geplaatst is, terwijl aan de zuidzijde van het complex wel al twintig jaar een 
ongebruikte fietsbrug ligt, dus het zal niet zo zijn dat het college hierin geen vooruitziende blik 
heeft gehad. 

Onze vraag kort en duidelijk: Wanneer is er een voetgangersoversteek over de Johan 
Enschedelaan te verwachten?  

 



    

  

 

Namens de fractie van Belang van Nederland, 

 

Met vriendelijke groet, 

P. Meijer 

Fractievoorzitter 




